
Det händer mycket i klubben nu och för att öka medlemmarnas delaktighet och engagemang
föreslår jag årsmötet att:

Ge styrelsen i uppdrag att, snarast möjligt, skriva in i stadgarna att det årligen skall
hållas 2st informationsmöten utöver årsmötet. Minst 1 av mötena skall, om möjligt,
hållas fysiskt.

Joakim Castberg


